

ADIB SHARE Visa Covered Card- Earn up to 12% in SHARE Points on your spends in Majid Al Futtaim Malls, Brands and dining in Mall of the Emirates and all City Centre Malls, Carrefour (in-store and online), Ski Dubai and Magic Planet.

Apply for the new ADIB SHARE VISA Covered Card (the "Card") from 10 December 2025 to 15 March 2026 (the "Campaign Period") and get:

- Double SHARE Points for transactions in the Participating Ecosystem as defined in the ADIB SHARE Visa Covered Card Terms and conditions and within the first 90 days of Card issuance date.
- o ADIB SHARE Visa Infinite Covered Card: 12% in SHARE Points instead of 6% on spends.
- o ADIB SHARE Visa Platinum Covered Card: 6% in SHARE points instead of 3% on spends.

The capitalized terms used in these terms and conditions shall have the same meanings used in ADIB Covered Card Terms and Conditions.

Terms and Conditions:

- This Offer is limited to spends in Mall of the Emirates and all City Centre Malls, Carrefour (in-store and online) Ski Dubai and Magic Planet within the first 90 days of Card issuance date. It is not valid for any other transaction.
- This Offer is applicable for all new successfully submitted ADIB SHARE card applications between 10 December 2025 and 15 March 2026 and issued by 31st March 2026.
- ADIB SHARE Cardholder will earn regular SHARE Points (6% for the Infinite variant and 3% for the Platinum variant) for transactions in Mall of the Emirates and all City Centre Malls, Carrefour (in-store and online), Ski Dubai, Magic Planet as per the regular cycle of awarding points.
- Promotional SHARE Points will be credited to eligible Cardholders on July 31, 2026 and will reflect on their account in the SHARE app.
- Transactions on the supplementary card will be clubbed with those of the primary card for the purposes of this campaign.
- Retail transactions on the Covered Card in the form of reversals, refunds or disputed purchases will be deducted from the qualifying spends.
- All eligible active Cardholders need to have an active SHARE membership before issuance of July 2026 Card statement in order for the SHARE points to be credited to their respective accounts.

بطاقات شير Visa المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي- احصل على ما يصل إلى 12 % من نقاط شير على نفقاتك في مراكز تسوق ماجد الفطيم، والعلامات التجارية، والمطاعم في مول الإمارات وجميع مراكز تسوق سيتي سنتر، والتسوق في كارفور في المتجر عبر الإنترنت، سكي دبي، وماجيك بلانيت.

تقديم بطاقة للحصول على بطاقة شير المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي الجديدة ("البطاقة") من 10 ديسمبر 2025 إلى 15 مارس 2026 ("فترة الحملة الترويجية") وأحصل على:

- نقاط شير مضاعفة على نفقاتك في الجهات المشاركة والتي تم تعريفها في الشروط والأحكام الخاصة ببطاقة شير المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي، وذلك خلال أول 90 يوماً من تاريخ إصدار البطاقة.
- o بطاقة شير إنجينيتس المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي: 12% من نقاط شير بدلاً من 6% على نفقاتك.
- o بطاقة شير البلاتينية المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي 6% من نقاط شير بدلاً من 3% على نفقاتك.

يكون للصطلاحات المذكورة في هذه الشروط والأحكام نفس المعانٍ المستخدمة في شروط وأحكام البطاقات المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي.

الشروط والأحكام:

- يقتصر هذا العرض على معاملات الإنفاق في مول الإمارات وجميع مراكز سيتي سنتر، ومتاجر كارفور عبر الإنترنت، بالإضافة إلى سكي دبي وماجيك بلانيت خلال أول 90 يوماً من تاريخ إصدار البطاقة. لا يسري هذا العرض على أي معاملة أخرى.
- يسري هذا العرض على جميع طلبات بطاقات شير المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي الجديدة التي تم تقديمها بنجاح بين 10 ديسمبر 2025 و 15 مارس 2026، وتم إصدارها قبل 31 مارس 2026.
- سيحصل حامل بطاقة شير من مصرف أبوظبي الإسلامي على نقاط شير العادي (6% لبطاقة إنجينيتس و3% للبطاقة البلاتينية) على المعاملات في مول الإمارات وجميع مراكز سيتي سنتر، ومتاجر كارفور وعبر الإنترنت، بالإضافة إلى سكي دبي وماجيك بلانيت، وفقاً لدورة من النقاط العادي.
- سيتم إيداع نقاط شير الترويجية لحاملي البطاقات المؤهلين في 31 يوليو 2026، وستظهر في كشوف حساباتهم عبر تطبيق شير.
- سيتم دمج معاملات البطاقة الإضافية مع معاملات البطاقة الرئيسية لأغراض هذه الحملة الترويجية.
- إن المعاملات التي تمت باستخدام البطاقة المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي خلال فترة العرض والتي تم عكسها أو استردادها أو تم النزاع عليها سوف تخصم مبالغها من عمليات الإنفاق المؤهلة.
- على جميع حاملي البطاقات المفعة المفعة أن يكون لديهم عضوية شير مفعولة قبل إصدار كشف حساب البطاقة في يوليو 2026 حتى يتم إيداع نقاط شير في حساباتهم.

- Any dispute regarding the offer rewards should be raised within 6 months from the campaign end date.
 - The campaign is subject to the Covered Card Terms and Conditions and ADIB General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services.
 - ADIB Covered Card Terms and Conditions [click here](#),
Schedule of Charges [click here](#)
 - To log a complaint [click here](#)
 - Campaign SHARE Points will be paid from ADIB shareholders' funds at the sole discretion of ADIB.

I have read, understood, and agree to the above terms and conditions for ADIB SHARE Visa Covered Card Campaign and I would like to avail the offer. I, the undersigned, acknowledge and agree that these terms and conditions are in addition to the terms and conditions applicable for the relevant new Card that prohibit using ADIB Card to purchase any non-Shari'a compliant products or services as determined by the Internal Shari'a Supervisory Committee of ADIB including but not limited to alcohol, pork products, gambling, tobacco, casinos, bars, nightclubs, merchants selling and/or providing pornography related products and/or services.

- يجب تقديم أي شكوى بخصوص مكافآت العرض الترويجي خلال 6 أشهر من تاريخ انتهاء الحملة الترويجية.
 - تخضع الحملة الترويجية لشروط وأحكام البطاقة المقطورة، والشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية.
 - للشروط والأحكام الحالية لبطاقات المصرف المقطورة على الإنترنت [اضغط هنا](#)، ولائحة الرسوم على الإنترنت [اضغط هنا](#)
 - تقديم شكوى [اضغط هنا](#)

- سيتم دفع نقاط شير الخاصة بالحملة الترويجية من أموال مساهمي المصرف وفقاً لتقدير المصرف المنفرد.

لقد قرأت وفهمت وأوافق على الشروط والأحكام المذكورة أعلاه الخاصة بحملة بطاقة شير Visa المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي، وأرغب في الاستفادة من العرض. أنا الموقع أدناه، أقر وأوافق على أن هذه الشروط والأحكام هي بالإضافة إلى الشروط والأحكام المطبقة على البطاقة الجديدة ذات الصلة، والتي تمنع استخدام أي بطاقة من بطاقات مصرف أبوظبي الإسلامي للدفع مقابل منتجات/خدمات غير متوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية كما هو محدد من قبل لجنة الرقابة الشرعية الداخلية لمصرف بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر تجار الكحول ولحم الخنزير والقمار والتبغ والكافر ونوهات والبارات والملاهي الالكترونية. وتجار الأفلام الإباحية والمنتجات وأو الخدمات ذات الصلة.

Customer Name:		اسم المتعامل:
Customer Signature:		توقيع المتعامل:
Date:		التاريخ: